
Mötesprotokoll 2024.07 från styrelsemöte
240425 via Teams

Närvarande: MM Magnus Månsson ordf
JP Jenny Pålsson vice ordf
LS Liselott Schönström sekr
LN Lennart Nielsen kassör
ER Emma Rudnert
LL Lena Lönn
ET Elias Tropé

GR Gabriel Rasmussen adjungerad

§§ 80 Mötet öppnas

● MM hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 81 Föregående protokoll

● Protokoll 2024.06 godkändes.

§§ 82 Godkännande av dagordning

● Dagordningen fastställdes och godkändes.

§§ 83 Ekonomi/Budget

● LN har pratat med Audi-klubben om att de får kontakta Kurre på SFB.LS har också haft kontakt med
Audiklubben och då sa de att de skulle skriva en skrivelse till Södra om att de inte tänkte att betala.
Ingen skrivelse har inkommit.

● LN har skickat kontoutdrag, där LN har betalt släpvagns hyra till Lådbilar. Detta ska gå på Lådbilarnas
budget.

● MM har inte varit på banken än (för att som firmatecknare få tillgång till Södras konto). Blir
förhoppningsvis i v 18.

● Kommit en faktura (5700:-) i lots på turbotolkar (rally). Diskussion om de ska debiteras rallys konto
eller styrelsens. I rallys budget finns inte detta med, då det inte är SGA som beställer. Det är
distriktstekniker i rally som har beställt dem (nya FIA-regler). LN kontaktar distriktstekniker om att
styrelsen måste ha information innan de beställer något, så att styrelsen kan besluta om inköp
ska/kan göras.
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§§ 84 Styrelsens planering

● ER och LL har inte fått något svar från Anna Laurentisson ang GDPR. De skickar frågan igen till
henne.

● Ny version på reseräkning finns på hemsidan och i Driven. Reseräkning måste skickas in senast 30
dagar efter utfört uppdrag. Skickas till LN och MM för godkännande.LS skickar info om detta till alla
förtroendevalda.

● En A-licens godkänd. LS skickar till licensavdelningen. Då ansökan kom från Hässleholms MK och
detta är LL:s hemmaklubb, var hon inte med vid beslutet.

§§ 85 Styrelsens rapportering.

● Extra pengar från Rf SISU.

● DM reglerna i racing är godkända.

● MM rapporterade från förbundsmötet. Allt gick lugnt till väga. På lördagen gick man igenom
ekonomin för Svenska Rallyt kostnad ca 2,9 milj. I nu läget två bolag. Ett som har hand om utgifter
och ett som har hand om inkomster. SBF jobbar med att bolagen ska slås ihop till ett. Räknar med
vinst på Svenska Rallyt 2026.

● Förbundsmötet tog också upp näthatet på sociala medier. Polisanmälan är gjord på
rekommendation av Rf. Hot mot styrelsen, detta innebar extra bevakning runt hotellet.

● Ang tre som är knutna till SBF-distrikt som arrangerar tävlingar utanför SBF. De flesta på mötet var
eniga om att de tre skulle lämna sina poster i SBF. SBF har inga verktyg för att ta bort dem.

● Ordförandemöte. 18 klubbar som deltog. MM förklarade ekonomin, då det har ryktats om att
pengar har försvunnit i Södra. Martin Nilsson Rf SISU Skåne hade skickat ett bildspel som visades. LS
skickat det till alla klubbarna. Claes Elofsson informerade om miljöcertifieringar. Många klubbar är
klara och han har kontakt med de övriga. Claes nämnde också vad som kommer att gälla vid
nomineringar. Mer info kommer. Han ville också att klubbarna skulle dela ut Södras brons, silver och
guldrattar. Mer info finns på hemsidan.

● Fråga om Idrottonline. Det är klubbarna själv som rensar i Idrottonline. Man kan inte ta bort någon
medlem förrän tidigast efter två år och då måste man meddela via mejl eller brev att medlemmen
inte har betalt sin medlemsavgift och kommer att tas bort från klubben.

● A-licensen tävlingsledning kommer att bli sportgrensspecifik.

● Mattias N har inte svarat på mejl ang bredband. MM ringer honom.

§§ 86 SBF info

● Anna Laurentinsson datum utvecklingsdialog.

§§ 87 Sportgren/SGA
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● Rebecca Lennartsson lämnar som SGA folkrace. Går vidare som adj. i
folkraceutskottet. Oscar Olsson tar över.

● DM-regler drifting är ännu inte klara. Det är det tekniska reglementet som inte är klart. Ska köras
DM i drifting i Svedala 20–21 juli.

● Elias rapporterade att STCC kommer att köras med elbilar.

§§ 88 Utbildning

● SBF:s utbildningsplattform. Digitala utbildningar för C-licens tävlingsledning mm.

§§ 89 Inkommen post

● Rf SISU Halland LS skickat till Putte.

§§ 90 Övrigt

● Ungdomsgruppen ska bjuda in till tjejkväll i Hässleholm. SGA rally kommer att kontakta föreläsare.
Datum inte bestämt.

● Offerter till BKS är på gång.

● JP har uppdaterat hemsidan med reseräkningen och ny medlem i ungdomsgruppen.

§§ 91 Nästa möte

● 30/5 via Teams

§§ 92 Mötets avslutande

● MM avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras

Liselott Schönström Magnus Månsson
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